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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
Dela na cestni in komunalni infrastrukturi se nadaljujejo• 

Po sledeh napredka naše občine• 

DPŽ Moravče – državne prvakinje• 

Naj odmeva – koncert Peškega odmeva• 

Pogovor z ravnateljico Nušo Pohlin Schwartzbartl• 



Obvestila

Lepo vabljeni na čajanko pri Mohorjevem 
mlinu pod Dvorjami ob Učno-sprehajalni 
poti Rača, v nedeljo, 26. septembra, od 

14. ure dalje.
Turistično društvo Moravče

VABILO
 

KD GrAjsKI OKtet  VABI Vse, KI rADI 
prIsLuhnete IzVAjAnju sLOVensKIh In 
tujIh LjuDsKIh In umetnIh pesmI, nA 

KOncert, KI BO V  sOBOtO, 28. AVGustA 
2010, OB 20:00 V AtrIju GrADu 

tuštAnj. 
 

GOst KOncertA BO FOLKLOrnA 
sKupInA KD stIčnA.

 
LepO VABLjenI!

Društvo krajanov Limbarska gora 
VABI

na 5. koncert domače glasbe
in obuditev starega kmečkega običaja

SLOVO POLETJU 
Z GLASBO
na Limbarski gori

ki bo 19. septembra 2010 ob 15. uri

Nastopili bodo:
Ansambel POGUM

Moravški trio
drugi mladi glasbeniki

 Johanca in Ljudski pevci iz Blagovice

Prikupno dekle Johanca vam bo v moravškem 
narečju povedala vse  o izdelavi košev in njegovi 

uporabi, medtem ko bo koš pod spretnimi 
rokami nastajal.

 V stare čase pa vas bodo popeljali tudi pevci s 
pravim ljudskim petjem. 

Prireditev bo pod šotorom, ob vsakem vremenu.
Vstopnice bodo v prodaji eno uro pred 

prireditvijo.

Pridite!  Prijetno in zabavno bo!
Občinska organizacija ZB Moravče
Občina Moravče

V A B I 

na spominsko prireditev ob 55. obletnici 
postavitve spomenika padlim borcem  na 
Moravškem in 65. obletnici smrti narodnega 
heroja Jožeta Klanjška-Vasje, ki bo v soboto, 
18. septembra ob 16. uri pri spomeniku v 
parku v Moravčah.

Ob obletnici bo spregovoril župan Martin Rebolj. 
Po kulturnem programu bo družabno srečanje

Vstop bo prost!

Lepo vabljeni!

POVABILO VSEM 
OTROKOM, KI NE 

OBISKUJEJO VRTCA
V mesecu septembru je pričetek novega šolskega in 
vrtčevskega leta. Za otroke, ki v dnevne programe 
vrtca niste vključeni, pa bomo tudi to šolsko leto or-
ganizirali CICIBANOVE URICE.

Cicibanove urice bodo potekale v skupinah po enkrat 
tedensko od 17.00 do 19.00 ure v prostorih vrtca 
Moravče (ponedeljek in sredo), na podružnici na 
Vrhpoljah pa ob petkih, prav tako od 17. do 19. ure. 

Vpišejo se lahko vsi otroci, ki bodo v tem koledar-
skem letu dopolnili  3 leta in starejši otroci do vstopa 
v šolo. 

Vpis v CICIBANOVE URICE s kratkim sestankom 
bo v telovadnici vrtca Vojke Napokoj Osnovne šole 
Jurija Vege Moravče,  22. 9. 2010 s pričetkom ob 
17. uri.  

Vpis bo možen tudi od 27. 9. 2010 do 29. 9. 2010 od 14. 
do 16. ure v pisarni pomočnice ravnateljice v vrtcu. 

Vabljeni k vpisu!

Osnovna šola Jurija Vege Moravče, 
Vrtec Vojke Napokoj
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Novice iz Moravške doline 
Junij 2010, Letnik XI, Številka 7.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat 
letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 
1251 Moravče, tel 7232700. Izdajateljski svet: Martin Rebolj 
(predsednik), Franc Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, 
Roman Novak, Janez Vidic. E-poštni naslov moravske.
novice@moravce.si. Odgovorni urednik: Edo Veselko, 
namestnica odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški 
odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, Maja 
Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane 
v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 24. septembra 2010. 
Vaše prispevke pričakujemo do 8. septemba.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Poletje se počasi izteka. Sezona dopustov in počitnic 

je v glavnem za nami. Pogovor, ki sem ga opravil z 
ravnateljico  naše osnovne šole me navdaja z optimiz-
mom. Zakaj? Zaradi občutka, da v družbi le obstajajo 
sistemi, ki delujejo. Začetek pouka pričakujejo pripra-
vljeni. Poleg normiranega programa čaka učence še 
veliko drugih, tudi mednarodnih, aktivnosti. Dobro je 
poskrbljeno tudi za njihovo prehrano. Žal pa so mo-
rali zavrniti preko 60 malčkov, ki bi morali v vrtec. 
Improvizirane rešitve sicer zmanjšujejo stisko neka-
teri staršev, toda vrtec je za otroke, tako ravnateljica,  
del njihovega blagostanja in zagotovo najboljši način 
vzgoje in socializacije. Občutek imam, da se tisti, ki so 
za tako stanje odgovorni, tega premalo zavedajo.

Kljub predvolilni mrzlici potekajo dela na prome-
tni in komunalni infrastrukturi nemoteno. Uradni del 
predvolilne kampanje se uradno sicer še ni začel, ven-
dar ga je pa čutiti povsod. Veje tudi iz člankov politikov 
in poročil iz sej občinskega sveta ter celo pisem bralcev. 
Politiki se premalo zavedajo, da smo jih občani izvolili 
zato, da zastopajo naše obče (od tod občina) interese 
in ne le svojih ozkih in mnogokrat kratkovidnih.

Poletje tudi ni bilo ovira za bogato življenje v dru-
štvih. Veselimo se uspeha moravške trojke, ki je na 
kmečkih igrah ugnala 33 ekip iz vse Slovenije in no-
vega prireditvenega prostora v Pečah, kjer je uspešno 
nastopil novi Peški odmev..

Odgovorni urednik

www.moravce. si

3avgust 2010



Županova stran

Dela na cestni in komunalni 
infrastrukturi se nadaljujejo
G. župan, vse stranke in vsi občinski svetniki ves 
čas zagotavljajo, da podpirajo izgradnjo doma za 
starejše občane. To je bila tudi ena izmed vaših 
obljub pred štirimi leti. Kaj se dogaja?

To je seveda res. Vprašanje je le, koliko je ta podpora 
iskrena. Povedati pa moram, da je bilo pred nekaj dnevi 
spet izdano gradbeno dovoljenje. Poudarjam, da doku-
mentacije ni bilo potrebno bistveno spreminjati in da je 
šlo za pritožbe oziroma nagajanje, ki želijo zavirati izgra-
dnjo doma. Pozitivno razmišljanje me navdaja z upanjem, 
da bodo končno le spoznali pomembnost tega objekta z 
vseh plati: socialne, zdravstvene in ekonomske. Trdim 
pa, da tudi iz razvojne, saj se bodo ob realizaciji odprle 
možnosti za dopolnilne dejavnosti, kot so varovane hiše 
in stanovanja ter nega otrok z Downovim sindromom. 
Gre za zaposlitve naših občanov in nameščanje otrok v 
domače okolje.

Nekateri menijo, da je bilo premalo komunikacije 
s sosedi bodočega doma. Kaj pravite na to? 

Take očitke odločno zavračam. Sam sem opravil dva kro-
ga pogovorov in imam pisna soglasja, ki dokazujejo, da 
se strinjajo z umestitvijo doma v prostor. Nerazumljivo je 
tudi obnašanje nekaterih, ki so pred leti ostro nasproto-
vali gradnji poslovno-stanovanjskega objekta in izrecno 
zahtevali gradnjo za starejše, danes pa ji nasprotujejo.
Tudi neupravičenih kritik, da smo na občini storili pre-
malo, ne sprejemam. V zadnjih dveh letih smo izpeljali 
vse postopke, ki so bili potrebni, npr. spremembo PUP-a, 
pripravo projektne dokumentacije in sodelovanje pri pri-
pravi postopka pri pridobivanju gradbenega dovoljenja. 
Če ne bi bilo pritožnikov, ki neupravičeno nasprotujejo 
gradnji, za katero so izpolnjeni vsi prostorsko ureditveni 
pogoji in dokumentacija v skladu s prostorsko in gradbe-
no zakonodajo, bi danes dom stal, mi pa bi se pogovarjali 
le še o datumu otvoritve.

Ali nameravate prisluhniti predlogom, da bi se za-
prosilo za podaljšanje roka koriščenja EU sredstev 
za gradnjo knjižnice?

Taka pobuda se mi zdi neprimerna in nepotrebna. TUŠ je 
vložil vso potrebno dokumentacijo za pridobitev gradbe-
nega dovoljenja, s sosedi pa tudi uredil vsa nesoglasja. 
Zato ni pričakovati, da bi se v procesu pridobivanja 
dovoljenja še kdo vključil kot stranka v postopku. Ker se 

Pogovor z županom Martinom Reboljem

širijo govorice, da TUŠ ne namerava začeti z investicijo, 
sem prosil njihov sektor za investicije za pisno izjavo o 
nameravani gradnji.

Pred vrati so lokalne volitve. Ali bo to zavrlo dela 
na področju cestne in komunalne infrastruktu-
re?

Nikakor ne. Vse aktivnosti potekajo v skladu s sprejetimi 
načrti. Takoj ko bodo končani postopki izbire, bomo 
asfaltirali cesto med Zg. Javoršico in občinsko tromejo 
in celotni odsek Ušte – Grmače, na cesti Podgorica pa 
bomo v dolžini 700 m izvedli gradbena dela in položili 
asfalt. V naslednjih tednih se bodo kar na nekaj cestnih 
odsekih (Limbarska gora, Hrastnik, Rudnik, Sp. Prekar) 
izvajale geodetske odmere, da bi lahko kasneje pričeli z 
gradbenimi deli in asfaltiranjem. V Novih Stegnah nam 
je, po prejemu končne situacije, ostalo še nekaj sredstev 
in bomo preostalih 100 m tudi dokončali. Ob tej rekon-
strukciji polagamo tudi meteorno in fekalno kanalizacijo 
ter vodovod. Po pridobitvi dovoljenja za delno cestno 
zaporo v naselju Goričica, se bodo postavile še potrebne 
odbojne ograje. Na željo občanov bomo položili hitrostne 

www.moravce. si
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Kaj meni podžupan

ovire v Češnjicah, pri osnovni šoli in še kje. Zaključena 
je obnova pokopališča v Pečah, izvajalec pa je prevzel 
dela na vodovodu Negastrn – Podoreh.

Zaradi preskromnih kapacitet v vrtec ni bilo spre-
jetih preko 60 malčkov. Ali ste kaj ukrepali? 

Pripravili smo projekt, ki je imel vse realne možnosti za 
realizacijo. Zaradi neodločnosti OS, lahko bi celo rekel 
zavlačevanja, ga ne moremo izpeljati. V proračunu so 
zagotovljena sredstva za vsa gradbena dela, opravljeni 
so vsi geodetski posnetki za pripravo projekta in izpeljavo 

komunalnih priključkov, pa tudi sredstva za najem štirih 
oddelkov modularnega vrtca v letošnjem letu.
Po vsej Sloveniji se občine odločajo za takšne rešitve. 
Zato se mi trditve, izrečene na seji OS, da je potrebno 
proučiti še več možnosti in variant in da smo dovolj 
bogata občina, da si naši otroci zaslužijo kaj boljšega, 
zdijo skrajno neprimerne. Predvideni objekti namreč 
izpolnjujejo vse zahteve šolskega ministrstva in vse 
standarde, ki veljajo na tem področju.

Edo Veselko

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Spoštovane občanke in ob-
čani!
Že v svojem zadnjem članku sem pisal in izrazil željo, da 
bi proračunsko obdobje in s tem začrtane cilje izgradnje 
in dokončanja investicij potekalo uspešno. Imeli smo 
sprejet proračun in dejanskih ovir za izvedbo ni bilo. Za 
izrazit zaplet, ki je v popolnosti zavrl razvoj in planirano 
izgradnjo je poskrbel aktualni župan. Brez dogovora s 
koalicijskimi partnerji je v postopek sprejemanja poslal 
osnutek rebalansa proračuna občine. Kar četrt milijona 
evrov je odvzel iz programa cest. S tem pa je neposredno 
prizadel vse tiste občane, ki bi končno morali dočakati 
rekonstrukcijo ceste in asfaltno prevleko. Povsem logično 
je bilo, da je naletel na razočaranje in gnev občinskih sve-
tnikov, ki imajo edini pristojnost potrjevati tako proračun 
kot tudi rebalans. Te pristojnosti sam župan namreč nima. 
Povsem logična posledica tega njegovega dejanja je bila 
množična in odločujoča zavrnitev takšnega predloga. 
To neprimerno dejanje trenutno še aktualnega župana, 
je nedvomno »razkazovanje mišic« pred volitvami. Sam 
ocenjujem, da gre za nepotrebno in škodljivo dejanje, ki 
presega meje zakonitosti. Ne nazadnje bi moral povprašati 
Statutarno pravno komisijo, ki bi mu pojasnila pomen 86. 
člena Poslovnika občinskega sveta.
Očitno želi spreti vse občinske svetnike in javnost občine 
Moravče med seboj. Vse pa kaže, da je sam sprt s vsemi in 
očitno včasih sam s seboj, saj drugače enostavno ni moč 
razumeti njegovih potez. Pri tej oceni nisem osamljen, saj 
lahko sami preverite navedbe pri svetnikih občinskega 
sveta. 
Namesto, da bi z veliko vnemo zaključevali skupni štiri-
letni program, sedaj nekateri projekti stojijo. Med njimi 
tudi projekt doma starejših občanov, ki je bil največji in 
najpomembnejši projekt. V skladu s terminskim načrtom 

bi sedaj morali zaključevati gradnjo, prav tako pa bi mo-
rali biti objavljeni prvi razpisi za prosta delovna mesta v 
domu in zbiranje evidenc, kje se nahajajo starostniki iz 
naše občine, katerim bi bilo potrebno rezervirati mesto 
v domu.
In kaj se je zgodilo?
Še trenutno aktualnemu županu smo dali vsa pooblastila 
za vodenje vseh postopkov. O sposobnosti oziroma ne-
sposobnosti voditi takšne projekte in s tem tudi občino 
Moravče, lahko sedaj ocenjujete sami.
Njegovo kazanje s prstom na vse ostale, ki bi naj bili krivi 
za njegov neuspeh, je milo rečeno smešno in neodgovorno. 
Polna usta lepih besed in obljub so očitno veliko premalo 
za uresničevanje najzahtevnejših razvojno investicijskih 
projektov Sprehajanje po cestnem asfaltu pred kamerami 
in fotografiranje z uglednimi starostniki naše občine, 
pač ne more nadomestiti trdega dela. Na koncu mandata 
štejejo zgolj rezultati. Poleg urejenega albuma fotografij 
razkazovanja župana, pa ostajajo nedokončani projekti, 
za katere smo imeli denar a očitno premalo znanja pri 
vodenju odgovornega v občini. 
Prav zaradi vsega navedenega sem sprejel pobudo mno-
gih občanov in tudi ljudi izven kroga občine, ki me dobro 
poznajo in se odločil, da kandidiram za župana občine 
Moravče za obdobje 2010 – 2014.
Zakaj? 
Zato ker poznam delo občine, poznam lokalno samoupra-
vo, zakonodajo in znane so mi poti in načini reševanja še 
tako kompleksnih in zapletenih projektov. 
Zato ker imam voljo delati in dokazati vsem, kaj je moč 
narediti prav sedaj v najtežjih pogojih, ko vladajo težke 
razmere v gospodarstvu, sociali, zaposlovanju. 
Zato, ker poznam ljudi, ki znajo voditi ministrstva, vlado, 
ključne gospodarske panoge in ki so pripravljeni sodelo-
vati z občino.
Kot podžupan sem se moral neštetokrat v ostrih polemikah, 
s sedaj še aktualnim županom boriti za sredstva, ki so bila 
preko investicijskih načrtov cest, vodovodov namenjena 
vam občanom. Brez teh mojih dejanj bi se marsikateri evro 
izgubil v nenamenski rabi. Zaradi vseh naštetih dejstev sem 
se po tehtnem premisleku odločil, da bom kandidiral za 
župana občine Moravče.
Ker je to moj zadnji prispevek v vlogi podžupana, bi se vam 
vsem občankam in občanom, zahvalil za vašo pozornost 
ob prebiranju mojih prispevkov. 
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Smo v času vročih poletnih 
dni. Vročina se stopnjuje tudi 
na sejah občinskega sveta. 
Čeprav je do volitev še nekaj 
mesecev, smo dejansko že v volilnem obdobju, ko je delo 
in odločanje v občinskem svetu zelo oteženo. Mnogi ob-
čani se obračajo name z vprašanji, kaj se sploh dogaja z 
občinskim svetom. Zelo hitro se spreminjajo informacije 
glede izgradnje modularnega vrtca v Moravčah. Najprej 
z jezo ugotavljajo, da neresno pristopamo k reševanju 
problematike varstva otrok, nato dobijo informacijo, da 
bo do izgradnje le prišlo, zatem je informacija zopet dru-
gačna. Verbalno vsi svetniki podpirajo izgradnjo vrtca, 
ko pa pride do dejanskega odločanja, pa se najde tisoč 
razlogov za zavlačevanje izgradnje vrtca. Podobno je tudi 
pri odločanju za subvencioniranju varstva otrok. Tudi tu 
so vsi svetniki za subvencijo, dejansko pa se zadeve ne 
premaknejo z mrtve točke. Menim, da je skrajni čas, da se 

način dela v občinskem svetu spremeni ter da resno pristo-
pimo k reševanju tega problema, ki je izjemnega pomena 
za mnoge starše, ki z veliko truda rešujejo vsakodnevne 
probleme glede varstva otrok. Razumljivo je, da nekateri 
želijo vsak trenutek izkoristiti za samo promocijo v tem ob-
dobju, vendar je le potrebno upoštevati potrebe občanov 
in njihove probleme reševati z vso resnostjo. V Moravčah 
se vedno najdejo občani, ki vso svojo energijo usmerjajo v 
nasprotovanje, čeprav v škodo celotne lokalne skupnosti. 
Mnogi bi se morali zavedati minljivosti življenja in da je 
zadovoljstvo življenja tudi v zadovoljstvu vseh okrog nas 
in v dejanjih z katerimi osrečujemo druge. Kot sem že 
omenil na zadnji seji občinskega sveta, si želim, da se ta 
mandat zaključi z zadovoljstvom nas svetnikov in pred-
vsem občanov, da smo se vsi trudili po svojih najboljših 
močeh, da smo storili veliko koristnega za naše občanke 
in občane. Velika večina je zadovoljna z izgradnjo novih 
cest in vodovodov s katerimi jim je bilo olajšano življenje v 
oddaljenih krajih naše občine in vsekakor si želimo, da bi 
vsi svetniki skupaj pristopili k reševanju problema varstva 
otrok in ga rešili v zadovoljstvo staršev ter opravili delo, 
ki nam je zaupano. Naša velika želja je tudi, da se končno 
uredijo zadeve okrog izgradnje doma starejših občanov. 
Prihaja čas, ko bi morali ta dom že dokončati, žal pa 
smo od tega še precej oddaljeni zaradi nerazumevanja in 
nagajanja nekaterih. Vsem občankam in občanom želim 
prijetne dopustniške dni.

Približuje se zaključek še enega mandata županu 
in občinskemu svetu. Veseli nas, da je kljub bliža-
jočim se lokalnim volitvam investicijski ciklus v 
naši občini v polnem teku. Zelo dober občutek je 
tudi, ko pogledamo nazaj in ugotovimo, da je bilo 
tako tudi vsa pretekla štiri leta. Po vsem področju 
občine Moravče se je gradilo ceste. Cestne po-
vezave so se gradile s sosednjimi občinami: Dol 
pri Ljubljani, Domžale, Litija in Lukovica. Skozi 
Moravče je na novo zgrajena državna cesta s ploč-
nikom, vodovodom in javno razsvetljavo. Osnovna 
šola je pridobila avtobusno postajališče za svoje 
potrebe in parkirišča. Vsi glavni vodovodni objekti 
so obnovljeni. Nova vrtina v Moravčah ( MČ 1) bo 
zagotavljala 430 kubični metrov nove pitne vode. 
Zgrajeno je kar nekaj kilometro vodovodov. Vsa 
leta se nadaljuje izgradnja kanalizacije. Vloga z do-
kumentacijo za pridobitev EU kohezijskih sredstev 
je na Ministrstvu za okolje in prostor. V pregledu 
je dokumentacija za področje kanalizacije. DIP in 

Invest program za kanalizacijo Peče sta pripravlje-
na za potrditev in vlogo na (SVRL) Službi vlade za 
lokalno samoupravo RS. Pripravljena je dopolnitev 
dokumentacije za večnamenski dom v Pečah za 
pridobitev EU sredstev. OPN je v postopku prido-
bivanja smernic s strani ministrstev in državnih 
agencij. Za dom starejših je izdano gradbeno do-
voljenje, prav tako v kratkem pričakujemo izdajo 
gradbenega dovoljenja za TUŠ.

Zaradi vsega naštetega in narejenega v mandatu 
smo prepričani, da župan zasluži naslednji man-
dat, saj bo s svojo listo garant za nadaljnji razvoj 
občine.

OOSD Moravče

www.moravce. si
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V Novi Sloveniji smo prepričani, da so vsi veliki projekti sedanjega župana propadli 
predvsem zato, ker župan Martin Rebolj ni pripravljen na dialog, temveč želi vedno 
uveljavljati svojo voljo, četudi na silo in brez pravih argumentov. Svetniki NSi smo bili 
vedno pripravljeni na konstruktivno sodelovanje v dobrobit občanov, če so bili županovi 
predlogi dovolj strokovno pripravljeni in utemeljeni. Tudi na zadnji seji občinskega sveta 
smo svetniki prejeli gradivo za postavitev modularnih enot vrtca šele na seji, čeprav je župan že predhodno po medijih 
razlagal, kako bo občina rešila prostorsko stisko v vrtcu zaradi velikega števila vpisanih otrok. Pri najemu štirih enot mo-
dularnega vrtca (ali kontejnerjev) gre za veliko vsoto denarja samo za nekajletni najem. Za tako velik projekt se na osnovi 
pomanjkljivo pripravljenega gradiva svetniki nismo mogli odločiti, saj menimo, da bi to bilo negospodarno ravnanje z 
občinskim denarjem. Svetniki smo na seji predlagali, naj župan pripravi strokovno utemeljene rešitve za povečanje vrtca 
in izračune za različne variante varstva. Predlagali smo tudi, naj preuči možnost za subvencioniranje varstva otrok doma, 
kar bi tudi zmanjšalo pritisk na vrtec in zagotavljalo bolj enakopravno obravnavanje otrok, ki niso vpisani v vrtec.
V zadnjih letih je občina dobila največ finančnih sredstev od države v vsej svoji zgodovini, saj je prejšnja vlada občinam 
občutno povečala dotacije. Župan je odprodal tudi nekaj občinskih nepremičnin oziroma stanovanjskih enot in delnice 
Banke Domžale. Kako pa je uporabil denar?  Izpeljan ni  bil noben vidnejši občinski projekt, ki bi omogočal strateški 
razvoj občine in izboljšal kvaliteto življenja večini občank in občanov, razen nekaj posameznikom, ki so bili blizu županu. 
Zato menimo, da je župan Rebolj z občinskim denarjem ravnal zelo negospodarno. Kljub predvolilnim obljubam je tudi 
povsem opustil podporo kmetijstvu in tudi na mlade je čisto pozabil. Zanimivo je pregledati vse županove članke in izjave 
v zadnjih letih. Ugotovili boste, koliko njegovih obljub se je dejansko uresničilo. Kje so dom za ostarele, trgovina Tuš, 
nova knjižnica, celo nova občinska stavba, daljinsko ogrevanje na biomaso, kanalizacija, ... ?
Ali se v Moravčah res ne da voditi občine z dogovarjanjem, poslušanjem, upoštevanjem različnih mnenj? Mnogi smo si 
močno prizadevali za dom za ostarele. Država je celo izdala koncesijo za dom, pa so se stvari ustavile samo zaradi nepri-
pravljenosti na dialog s strani župana. Ali je res potrebno »svoj prav« dokazovati s tožbami na sodišču in zato uporabljati 
NAŠ denar? Ali se res ne da pogovarjati in dogovarjati? Vsi skupaj premislimo.
Občinski odbor NSi vabi vse občanke in občane na pohod na Limbarsko goro ob praznovanju 10. obletnice NSi v 
nedeljo, 5. septembra. Po sv. maši ob 10. uri vas vabimo še na naše druženje.

OO NSi Moravče

Za nami je obdobje v katerem smo naredili kar nekaj korakov naprej k izbolj-
šanju kvalitete življenja krajanov,  ki so živeli na obrobju občine in v hribovskih 
zaselkih. Pridobitev novih asfaltnih cest  jim je spremenilo življenje, saj je sedaj 
dostopnost bistveno boljša. Izboljševanje cestne infrastrukture je hkrati potekalo 
tudi v ostalih krajih po občini. Zgrajeno in posodobljeno je bilo tudi kar nekaj 
kilometrov vodovodov in posledično je izboljšana preskrba z vodo. Nekaj domačij 
pa je dobilo tekočo pitno vodo, saj so bili prej vezani na kapnico. Tudi v bodoče 
bomo v SDS še v naprej zagovarjali in usmerjali največ pozornosti na ta segment 
razvoja naše občine.
Seveda pa smo vsi pričakovali, da bomo v Moravčah dobili novo trgovino na novi lokaciji, vendar se  s strani 
župana večkrat napovedani začetek gradnje še kar naprej odmika. V tem primeru po našem mnenju Občina ni 
ustrezno opravila svoje vloge, prav tako kot je ni pri glavnem projektu izgradnje doma starejših občanov. V OO 
SDS Moravče smo storili vse kar je bilo potrebno, da smo pridobili koncesijo za dom starejših občanov. To ni 
bilo lahko, saj smo vložili veliko truda in časa, da smo pred dvema letoma to prepotrebno koncesijo tudi dobili. 
Vsa pooblastila pri vodenju tega projekta je imel župan.  A on žal ni ustrezno vodil teh postopkov in mora sedaj 
nositi tudi vso odgovornost za nastalo zamudo. 
Zadnji dogodki na sejah Občinskega sveta pa kažejo, da je župan začel delovati nezakonito, saj ne spoštuje niti 
odločitev Občinskega sveta. Pri vodenju seje, na kateri smo odločali o rebalansu proračuna Občinski svet ni 
sprejel sklepa o potrditvi proračuna. Od 11 prisotnih svetnikov je ZA glasovalo zgolj pet svetnikov. To pa pomeni, 
da sklep ni bil izglasovan. To je potrdil in razglasil tudi župan, ki je sejo vodil. Čez teden dni pa je samovoljno 
spremenil sklep in ga objavil v Uradnem vestniku. Sklicuje se na mnenje službe vlade RS za lokalno samoupravo. 
V dopisu, ki smo ga na  naslovili na to vladno službo tudi mi, so nam odgovorili kakšen je pravilni postopek v 
takšnih primerih. Tudi ta postopek je bil izpeljan na Občinskem svetu, vendar je župan zadržal njegovo izvajanje. 
Proti temu nezakonitemu  početju župana so nasprotovali vsi svetniki Občinskega sveta, 
izjema so bili svetniki SD in svetnik LDS-a  podžupan Ravnikar Stane. Očitno se je župan odločil, da si lahko 
ob koncu mandata privošči tudi nezakonita početja in nasprotovanje demokratičnim načelom in vrednotam. 
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www.moravce. si

Bližajo se lokalne volitve za župana in svetnike v 
občinskem svetu. Ko se v OO SLS ozremo nazaj, 
lahko ugotovimo, da  se je v  tem  štiriletnem obdo-
bju asfaltiralo in dokončalo nekaj že začetih cest. 
Dejstvo je, da so se ceste gradile v vsem obdobju 
obstoja občine, saj so bile Moravče pod bivšo 
Domžalsko občino v tem oziru zelo zapostavlje-
ne. Isto velja tudi za vso vodovodno omrežje. Bi 
se pa lahko dogradila še kakšna cesta, vodovod, 
ali  kanalizacija,  če se ne bi za študije – ni pa 
točno razvidno kakšne, ker teh ni bilo danih na 
vpogled občinskemu svetu –  porabljenih preko  
250.000,00 EUR. Od danih obljub s strani župana, 
do danes, pa ni bilo večjih investicij, ki jih je župan 
obljubljal iz meseca v mesec, da bodo dokončane 
do….? - zgrajen ni bil Dom za starejše, čeprav je bilo 
v ta namen porabljenega veliko proračunskega de-
narja, zgrajena ni bila  Trgovina Tuš, niti knjižnica,  
smo pa porabili več denarja za tožbe, ker očitno 
ni bilo volje za dogovor. Zaradi teh neuspehov je 
župan,kar na hitro, ne da bi svetnikom dostavil 
dokumentacijo s finančnimi posledicami za ob-
čino, hotel, da se izglasuje izgradnja »montažnega 
vrtca«. Ker so za tako velike investicije potrebne  
vsaj  okvirne finančne posledice, se svetniki na 
seji niso mogli izjasniti. Županu so predlagali, 
da pripravi točne izračune za postavitev takega 
vrtca. Nato je sledila  izredna seja. Župan  točnih 

izračunov ni do-
stavil, gradivo je 
vsebovalo le dve 
ponudbi, ki sta 
bili enako visoki 
234.882,00 EUR 
(cena je: brez dovoljenj, platoja, vseh priključk-
ov, strehe in ometa). Iz besedila v gradivu izhaja, 
da so bile  že v letu 2009 v zvezi z izgradnjo 
vrtca opravljene aktivnosti, pa v letu dni ni 
občina v zvezi s to problematiko ukrenila 
ničesar, kljub temu, da se je vedelo, da ni 
prostora za 66 otrok. Zakaj šele sedaj izredna 
seja, pa še ta brez potrebnih finančnih argumen-
tov? Svet je sprejel sklep, da župan takoj pridobi 
vse informacije o takojšnjem nakupu z bančnim 
kreditom, da bi bilo možno v letošnjem letu rešiti 
problem otrok. Z novimi informacijami župan še 
ni postregel, očitno tudi namena nima.

OO SLS Moravče vabi vse občane, posebno 
pa svoje člane, da se nam pridružijo na 18. 
tradicionalnem TABORU SLS, dne 29. avgusta 
2010 v Pivki, kjer si bomo med ostalim, lahko 
ogledali tudi Muzej vojaške zgodovine. Pri-
jave sprejemamo na: 041 781 495. 

OO SLS Moravče

Smo sredi vročega poletja. Ob tem pregretem poletnem 
vremenu vlada s svojimi napovedanimi ukrepi še do-
datno dviga pritisk mnogim državljanom. Predsednik 
vlade s svojo ekipo obiskuje podjetja, ki so na robu 
propada, deli obljube, ki so v večini primerov prepozne 
in nerealne, podjetja pa izgubljajo na tisoče delovnih 
mest. Vlada s temi akcijami dejansko kaže, da nima 
pravega koncepta reševanja zapletene gospodarske 
situacije. V času recesije s pokojninsko reformo in stra-
šenjem ljudi o še manjših pokojninah skuša preusmeriti 
pozornost ljudi od resnih gospodarskih problemov. 
Vlada nikakor ne želi priznati nekaterih dejstev, da ni 
rešitev države v zaposlenosti ljudi med 60 in 65 letom, 
temveč odpiranje novih delovnih mest za mlade in izo-
bražene kadre. Dejstvo je, da mladi prepozno vstopajo 
v redno delovno razmerje s pogodbami za nedoločen 
čas. Poznano je, da smo mnogo denarja davkoplače-
valcev vložili v sanacijo bank, ki posojala brez kritja. 
Za to pa ni odgovarjal še noben direktor ali nadzorni 
svet. Vlado skrbi konkurenčnost gospodarstva, zaradi 
sredstev, ki se vlagajo v pokojninsko blagajno, ob tem 

pa ne naredi nič, 
da bi iz te blagajne  
odstranili tiste, ki  v 
to blagajno niso pri-
spevali nič, vendar 
kljub temu dobivajo 
pokojnino. Seveda pa 
vlada ne razmišlja o 
konkurenčnosti gospodarstva, ko nenormalno dviguje 
trošarine na energijo. Takšno početje vlade državljani 
ne odobravamo, kar se vidi iz javno mnenjskih raziskav. 
Prav tako je jasno, da ti ukrepi brez sodelovanja  vseh 
socialnih partnerjev ne bodo dobili podpore.
Želja nas vseh je, da z jesensko ohladitvijo pride več 
razumevanja med vlado in vsemi socialnimi partnerji 
ter da vsi skupaj najdejo rešitve, ki bo breme te krize 
enakomerno porazdelilo med vse, predvsem pa, da 
vsi skupaj najdemo rešitve, ki bodo prinesle boljše 
življenje za vse.

OO LDS Moravče
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Poročilo z 33. redne seje Občinskega sveta Občine Moravče

Svetniki dvomijo, da bo knjižnica narejena pravočasno
Glede na obsežen dnevni red je bilo pričakovati dolgo razpravo, ki je sprva potekala hitro in tekoče, svetniki so se nato 
dalj časa zadržali predlogih, ki se tičejo Vrtca Vojke Napokoj in Osnovne šole Jurija Vege, vendar so izrazili veliko ne-
zadovoljstvo zaradi  nepravočasno podanega gradiva o perečih vprašanjih, ki jim je bilo posredovano na sami seji, kar 
je nesmiselno zaradi  priprave svetnikov na sejo, zato je bila s strani svetnikov podana skepsa o odločanju. Ne glede 
na to sta ravnateljica Osnovne šole Jurija Vege ter predstavnica podjetja Geoplan d.o.o. predstavili predlog postavitve 
in najema modularnega vrtca za štiri oddelke (z možnostjo širitve), ki je ena izmed možnih rešitev problema varstva 
v Moravčah, saj  letos v  vrtec ni bilo sprejetih  okoli 60 otrok. Svetniki so diskutirali tudi o drugih možnih oblikah 
varstva, npr. subvencionirano varstvo doma. Župan je svetnikom predlagal ogled modularnih vrtcev npr. v Brezovici, 
Škofji Loki…da se v realnosti preveri stanje v takšnih vrtcih.
Svetniki so se ustavili tudi pri predlogu sklepa o spremembah in dopolnitvah za projekt Sprememba namembnosti iz 
prostorov za trgovinsko delavnost v prostore knjižnice. Nekateri svetniki so dvomili, da se bo TUŠ iz prostorov trgovi-
ne umaknil v dogovorjenem času, zato  menijo, da bi bilo smiselno zaprositi za podaljšanje roka za izrabo Evropskih 
sredstev pri investiranju v knjižnico, ki  se bo preselila v bivše prostore trgovine.
Na seji je bilo med drugim sprejet  sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Moravče, odlok o plakatiranju 
v času volilne kampanje  na območju občine Moravče in soglasje k imenovanju predstavnice ustanovitelja v svetu 
javnega zavoda Zdravstveni dom Domžale.

Maja Hren

Maratonska izredna seja občinskega sveta
Konec julija je bila na pobudo osmih svetnikov (opoziciji se je namreč pridružil tudi del koalicije) sklicana izredna 
seja občinskega sveta. Da je bila res maratonska, priča dejstvo, da je potekala skoraj šest ur in se tako zavlekla 
v pozne nočne ure. Ni se mogoče izogniti vtisu, da je bila zasnovana izrazito predvolilno.
Začelo se je s proceduralnimi zapleti. Tako so se najprej odločili, da bodo obravnavali zapisnik zadnje redne seje, 
čeprav tega ni bilo na dnevnem redu. Zaradi spornih ugotovitev so sklenili poslušati tudi magnetogram in določili, 
da se popravljeni zapisnik pošlje v roku enega tedna vsem svetnikom. Obe strani sta si pridobili pravno mnenje  
vladne službe za lokalno samoupravo in regionalno politiko, ki pa sta si ga razlagali vsaka po svoje.
Tako so po dvournih zapletih končno sprejeli dnevni red. Po daljši razpravi so se odločili, da naj se takoj sestane 
statutarna komisija in pripravi predlog za občinski svet. To se je tudi zgodilo. Predlagatelji so preglasovali del 
pozicije in sprejeli tri sklepe, ki pa jih je, ker so  po mnenju župana Rebolja protizakoniti, le-ta zadržal.
Po krajši razpravi so svetniki potrdili predlagani način oglaševanja ob bližajočih se lokalnih volitvah v občinskem 
glasilu. Ta je bil objavljen v izredni avgustovski številki.
Ker je pred vrati vrtca za obdobje 2010/2011 ostalo kar 66 otrok, je občina pripravila, v skladu s predpisi, predlog 
za hitro rešitev tega perečega problema. Šlo je za izgradnjo modularnega vrtca s štirimi oddelki in možnostjo 
podaljšanja za še dva oddelka v prihodnosti. Svetniki so menili, da gre za prehitro reševanje problema in sklenili, 
da občina prouči še druge možne rešitve in pripravi ustrezno finančno konstrukcijo, niso pa predpisali časovnega 
roka za realizacijo.
Svetniki tudi niso podprli Pravilnika o subvencioniranju varstva otrok, ki ga je pripravila občinska uprava. Ta naj 
bi določal mesečne subvencije v višini 100 evrov na otroka, ki niso bili sprejeti v vrtec in so v varstvu pri uradno 
registriranih varuhih predšolskih otrok.

Edo Veselko

Sedež Veterinarskega doma Domžale d.o.o. ter Veteri-
narske ambulante in trgovine za male živali se od 26.07. 
nahaja na Ihanski cesti 19a, Zaboršt. 
Uradne ure :
- od ponedeljka do petka – od 7-12h in od 17-18h
- sobota od 7-9h
- nedelja in prazniki od 8-9h

Telefonske številke ostanejo nespremenjene:
- ambulanta in dežurna številka: 01/ 721-28-84
- osemenjevanje plemenic: 01/721-61-94 in 01/721-

28-84
- trgovina za male živali: 01/722-68-62

Veterinarski dom Domžale d.o.o.

Obvestilo o novi lokaciji Veterinarskega doma Domžale
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Po sledeh napredka naše občine

Odsek ceste v Zg. Dobravo je 
asfaltiran
Iz pobočja nagnjene ceste iz Zg. Dobrave do državne 
ceste je voda stalno odnašala nasipni material. Cesta je 
bila po vsakem dežju skoraj nemogoča za vožnjo, občina 
pa je imela stroške z nasipanjem. Po novem se to ne bo 
dogajalo več. Cesta je po gradbenih delih v avgustu 
dobila tudi asfaltno prevleko. Nove pridobitve pa so  
vsekakor najbolj veseli krajani. Zbrali so se skupaj in 
naredili prijetno družabno srečanje ter pripravili bogato 
malico. Mladi gostujoči glasbenik in domači dekleti so 
potegnili meh harmonike. Za ta enkratni dogodek so 
plesali še dolgo v toplo noč. 

VR

V lanskem letu je bil zgrajen nov vodovod po stari javni 
poti od Pristave proti cesti na Limbarsko goro. Zaradi 
večkratnega prekopavanja je bila na tem mestu pot v 
zelo slabem stanju. Ker pot služi nekaj hišam, jo je občina 
v letošnjem avgustu uredila do te mere, da zagotavlja 
soliden dostop.

V letošnjem proračunu so zagotovljena sredstva za pri-
četek dokončanja cestne povezave med levo in desno 
stranjo Limbarske gore od Hrastnika proti Vodicam. Na 
krajšem delu trase so izvedena gradbena dela v avgustu. 
Preostanek ceste je v postopku geodetske odmere, kar  bo 
omogočilo nadaljevanje rekonstrukcije tega dela. Ta cestna 
povezava bo pomembna za šolske prevoze, komunalne 
storitve in tudi zimsko-letno vzdrževanje cest, predvsem 
pa za domačine.

Zaradi obsežnejših poškodb ceste med krajema Moravče 
in Serjuče do katerih je prišlo zaradi obsežnega prevoza 
materiala v zimskem času s strani Termita, je podjetje 
Termit v dogovoru z občino financiralo sanacijo ceste 
na tem delu.

Obnova posameznih cest na področju občine Moravče 
zahteva tudi veliko večje gradbene posege kot je to primer 
cest Polsnik - Belnek v kraju Sp. Dobrava, kjer je morala 
občina zaradi obsežnega posega v zemljišče postaviti 
primeren oporni zid. Takšna dodatna dela so zaradi varno-
sti v prometu in zaradi plazenja tal nujno potrebna, čeprav 
bistveno podražijo investicijo.
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Občina

V času, ko se je 24. junija postopoma mračilo, so se v par-
ku v Moravčah prižgale luči, saj je od osamosvojitve dalje 
to termin za občinsko proslavo ob dnevu državnosti. Ob 
spremljavi pihalne godbe so prvi nastopili moravški konje-
niki, ki so z dvignjenima slovensko in moravško zastavo, 
priredili veličasten mimohod. 

Himno je zapel mladi Peški oktet, v nadaljevanju pa še dve 
domoljubni pesmi. Večinoma praznične pesmi o materi 

Dan državnosti v Moravčah

Sloveniji so ta večer zapeli še Komorni zbor Limbar, otroški 
pevski zbor Muc-art in Vega bend s solisti. Ob spremljavi 
harmonikarjev je zaplesala folklorna skupina iz domače 
osnovne šole. Na koračnice Pihalne godbe Moravče so to-
krat za popestritev zaplesale mažuretke iz Kamnika. Vsemu 
skupaj je Tina Žnidar pridala slovesen navdih z rahločutnim 
branjem veznega teksta in Kuntnerjevih pesmi. Veterani 
so položili venec k pomniku osamosvojitvene vojne. Slav-
nostni govornik je bil župan Martin Rebolj. Spomnil je na 
posebne in pomembne dogodke za Slovenijo: odločitev o 
osamosvojitvi je bila potrjena na referendumu in branjena 
pred JLA, z referendumi smo se odločili za vstop v EU 
in NATO ter potrdili arbitražni sporazum. Nekaj besed je 
namenil tudi delovanju občine.
Za proslavljanje po prireditvi sta poskrbela ansambel 
Svetlin za zabavo in Nogometni klub Termit za hrano in 
pijačo. Prijetno topel in lep poletni večer so obiskovalci 
veselo podaljšali v zgodnje jutranje ure.

VR

Kalvarija, ki traja že vsaj dve leti, se mogoče 
le končuje. 18. avgusta je bilo ponovno 
izdano gradbeno dovoljenje (ki še ni prav-
nomočno) za izgradnjo doma starejših 
občanov. Prvo, na katero so bile podane 
pritožbe, je bilo izdano 21. decembra  2009. 
Sledila je ponovna ustna obravnava in od-
stop zadeve na Ministrstvo za okolje in pro-
stor, ki je zadevo z odločbo 12. aprila letos 
vrnilo v obravnavo prvostopnemu organu. 
To je, po predložitvi dopolnjene projektne 
dokumentacije s strani investitorja, vnovič 
izdalo gradbeno dovoljenje. Pritožbe so se nanašale predvsem 
na število parkirnih mest, zelene površine, gabarite bodočega 
objekta, oddaljenost od obstoječih objektov, itd. Upati je, da se bo 
zdaj končno le začelo z izgradnjo doma, ki bo zagotovil  prostor 

Se Moravčam končno le obetajo dom, trgovski center in knjižnica?

za 129 oskrbovancev in 54 novih delovnih mest.
Vlogo za pridobitev gradbenega dovoljenja je oddal tudi TUŠ. 
Izgradnja trgovskega centra je povezana  še z novo knjižnico 
in koriščenjem za njo predvidenih evropskih sredstev. V TUŠ-u 

poudarjajo predvsem ekološko noto bo-
dočega objekta, ki bo imel lastno čistilno 
napravo za odpadne vode in elektrarno 
na sončno energijo, kupci pa se veselimo 
tudi večje, sodobne trgovine. 
Objavljamo faksimile gradbenega 
dovoljenja, ki sicer obsega 20 gosto 
tipkanih strani in del dopisa podjetja 
TUŠ.

Edo Veselko
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Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikNekaj napotkov ob pričetku šolskega leta 
2010/2011 

Policijska postaja Domžale ob pričetku šolskega leta po-
sveča veliko pozornost varnosti šolarjev na poti v šolo in 
iz nje. Zato bo policija ob pričetku šolskega leta poostreno 
nadzirala okolice šol, umirjala promet in skrbela za varnost 
učencev. Na kratko naj predstavim projekt policije, ki inten-
zivno poteka že več let ob pričetku novega šolskega leta.
Projekt  Varna pot v šolo in domov je namenjen otrokom, 
ki prvič sedajo v šolske klopi in ne poznajo nevarnosti, s 
katerimi se lahko srečajo na šolski poti in v vsakdanjem 
prometu. Otroci prometna pravila morda že dobro po-
znajo, a se po dolgih počitnicah vračajo v šole razigrani 
in polni vtisov, o katerih med potjo v šolo pripovedujejo 
svojim sošolcem, pri tem pa pozabljajo na previdnost in 
upoštevanje prometnih pravil. Zato v skladu z usmeritvami 
za zagotavljanje varnosti cestnega prometa policisti ob 
začetku šolskega leta izvajajo številne preventivne in tudi 
represivne aktivnosti. Z navzočnostjo v šolah in na šolskih 
poteh prispevajo k boljši varnosti otrok.

Zagotavljanje varnosti otrok je v prvih septembrskih dneh 
ena najpomembnejših nalog policije.
Pred začetkom šolskega leta policisti pregledajo cestno-
prometno signalizacijo v okolici šol in o ugotovitvah obve-
stijo vzdrževalce cest. Policisti vodstva šol opozarjajo na 
dolžnost varovanja otrok na šolski poti, skupaj z vodstvom 
posamezne šole pa pripravijo načrte varnih poti v šolo in 
predlagajo morebitne spremembe prometne ureditve. 
Da bi zagotovili čim višjo raven prometne varnosti naših 
najmlajših,  šolam predstavijo tudi možnosti sodelovanja 
z drugimi institucijami pri varovanju otrok (AMD, ZŠAM, 
SPV). Policisti pridobijo tudi informacije o vsakodnevnih 
organiziranih prevozih otrok v šolo in iz šole.

V okolici šol policisti v prvih šolskih dneh izvajajo poostren 
nadzor prometa, še posebej med prihodom učencev v 
šolo in odhodom domov. Preverjajo varno hojo otrok in 
prečkanje ceste, opremljenost prvošolčkov z rumenimi 
ruticami in odsevnimi telesi za večjo varnost ob zmanjšani 
vidljivosti, brezhibnost koles, koles s pomožnim motorjem 
in koles z motorjem. Redno preverjali tudi pravilno upo-
rabo varnostne čelade. Policisti v začetku šolskega leta 
tudi poostreno nadzirajo tehnično brezhibnost vozil za 
prevoze otrok ter uporabo varnostnih pasov in dodatne 
opreme za privezovanje otrok v vozilih, s katerimi starši 
vozijo otroke v šolo.
Ob začetku šolskega leta policisti za starše prvošolčkov 
pripravljajo tudi predavanja o prometni varnosti. Učencem 
predavajo o prometni vzgoji in jih spremljajo po šolskih 
poteh, jim svetujejo in jih učijo o pravilni udeležbi v pro-
metu, ob tem pa opozarjajo na potencialne nevarnosti. 
Učencem prvih razredov v okviru projekta  razdelijo tudi 
pobarvanke. 
Otroci so kot prometni udeleženci nepredvidljivi, prometne 
predpise pogosto spregledajo ali pa si jih razlagajo po svoje 
(predvsem prometne znake, ki obveščajo o varni hoji), po-
leg tega ne zmorejo pravilno oceniti hitrosti in oddaljenosti 
bližajočega se vozila. Zato moramo za njihovo varnost 
skrbeti predvsem drugi udeleženci v cestnem prometu. 
Otroci in mladoletniki spadajo v t. i. skupino šibkejših 
prometnih udeležencev, saj se zelo redko pojavljajo kot 
povzročitelji prometnih nesreč. Vozniki moramo nanje še 
posebej paziti!

Za večjo varnost otrok policija svetuje: 

Starši! 
Čim več časa namenite prometno varnostni vzgoji 
otrok! Preverite, kaj vaši otroci znajo in zmorejo, ne le 
na šolski poti, ampak tudi na sprehodu, na kolesu ali 
v avtomobilu. Pri tem ne pozabite, da z lastnim ravna-
njem dajete zgled svojim otrokom!
Pri prevozu otroke dosledno zavarujte z varnostnimi 
pasovi oziroma jih prevažajte zavarovane v ustreznih 
sedežih. Tudi sami se vedno pripnite!

Vozniki! 
Kot udeleženci v prometu bodite na otroke in njihovo 
nepredvidljivost še posebej pozorni! Temu prilagodite 
tudi način svoje vožnje. Še posebej bodite pozorni v 
bližini vrtcev in šol ter krajev, kjer se morda otroci igrajo 
(npr. na ulicah, na parkiriščih ...).
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32. Kmečki praznik v 
Moravčah

V nedeljo 25.7.2010 se je v Moravčah odvijal že 32. 
Kmečki praznik, ki ga vsako leto prireja Društvo podeželske 
mladine Moravče. Poleg tega pa smo bili tudi soorganiza-
torji Državnega tekmovanja v košnji, ki so se ga udeležili 
tudi člani našega društva. V moški ekipi sta tekmovala 
Jemec Blaž in Cerar Marko, v ženski pa nas je zastopala 
Jemec Petra. Po končanem tekmovanju se je začela velika 
veselica z ansamblom Veseli svatje. Z obilico dobre volje 

smo člani pogostili vse obiskovalce. Društvo podeželske 
mladine se zahvaljuje  sponzorjem, donatorjem in vsem, 
ki ste pomagali pri izpeljavi 32. Kmečkega praznika.

Tadeja Kocjančič, Foto: Sebastjan Zajc 

V nedeljo 11. julija 2010, bi lahko izbrale naš 
slogan »NIČ NAS NE USTAVI«. Po nekajkratnih 
poskusih uspeti na državni ravni, dvakrat za 
mlado kmetico leta in enkrat za kmetico leta ter 
enkrat na Kmečkih igrah kmetic, nam je tokrat 
uspelo. Udeležile smo se tekmovanja Kmečkih 
iger kmetic in pometle s konkurenco 34 ekip iz 
cele Slovenije. Našo ekipo so zastopale Jana 
in Nada Mihelčič ter Mojca Kveder. Izžrebana 
štartna številka 13 jim je prinesla srečo. Po 
prvem krogu tekmovanj so v finalu opravile  z 
vso konkurenco. Igre so bile tematske in  po-
trebno je bilo veliko spretnosti in usklajenosti 
tekmovalk. 
Tekmovanje je potekalo na Sv. Florjanu nad 
Škofjo loko na kmetiji Okršlan, kjer je doma 
lanska zmagovalka za Mlado kmetico leta, Ema 
Kožuh. Gostitelja sta se izkazala in nam skupaj 
s tamkajšnjim DPŽ Lubnik na idilični gorski kmetiji pod 
kozolcem in ob njem, pripravili spretnostne igre ter vzpo-
redno še odlično pogostitev za vse tekmovalke, sodnice in 
navijače.
Pod vodstvom Zveze kmetic, gospe Irene Ule, so igre pote-
kale korektno, v tekmovalnem duhu in z veliko dobre volje. 
Zmaga naše ekipe je bila res nagrada za vložen trud.  Drugo 
uvrščena je bila ekipa DPŽ Selška dolina in tretja DPŽ 
Žiri. Pred začetkom nas je pozdravil tudi župan Škofje loke 
Igor Draksler in nam s spodbudnimi besedami in  kančkom 
humorja vliv še dodatno voljo. Pozdravila sta nas tudi mag. 
Janez Dular s kmetijskega ministrstva in mag. Miran Naglič 
s KGZS. K vsemu pa je pripomoglo še lepo vreme, ki je bilo 
naklonjeno prireditvi na prostem.

DPŽ MORAVČE – DRŽAVNE PRVAKINJE

Tekmovanje je spremljalo in nadzorovalo osem sodnic, ki so 
bile izžrebane med vsemi prijavljenimi. Tudi tu smo imele 
svojo predstavnico, Pavlo Lebar, ki se je zelo dobro izkazala. 
Nekaj članic je ekipo spremljalo. 
Po tekmovanju je bilo navdušenje nad našimi »državnimi 
prvakinjami« res pristno. Vse tekmovalke so se veselile 
zmage Moravčank. Posebej smo bile vesele čestitk naših 
sosed iz Lukovice.
Naslednje leto bomo 6. kmečke igre organizirale v Morav-
čah. Veselimo se, da bomo slovenskim društvom podeželskih 
žena pokazale našo dolino. Tekmovanje bomo pripravile 
na našem biseru »Gradu Tuštanj«. Verjamemo, da bomo 
zmogle.

Darja Galin
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Druženje na Vrankah 
in Golčaju

Na povabilo društva podeželskih žena – DPŽ Blago-
vice smo se 5.8.2010 zbrale žene društev: Blagovica, 
Lukovica, Tuhinj, Ihan, Domžale, Komenda-Moste, 
Trojane-Izlake in tudi DPŽ Moravče na kmetiji »Pr´ 
Španc« v Vrankah pod Golčajem.
Gostitelj je predstavil delo na kmetiji, ki je usmerje-
na predvsem v nasad starih sort jablan in predelavo 
sadja. Redijo govedo, ovce, prašiče in se ukvarjajo 
tudi z lesom. Nato smo se povzpele na ogled cerkve sv. 
Neže, ki datira iz l4. stoletja. Prvič je bila omenjena v 
popisu cerkva leta 1526. Za vse udeleženke je Sv. mašo 
daroval župnik iz Blagovice. Vrnile smo se na kmetijo 
» Pr' Španc« na kosilo – piknik. Med kramljanjem smo 
si izmenjale vtise in poglede na življenje in delo na 
takih višinskih kmetijah. Z veseljem do zemlje in dela 
na njej ter z ogromno dobre volje se da preživeti. Med 
nami je bila tudi »mlada kmetica leta«. Povabljeni 
Ciril Smrkolj, predsednik KGZ Slovenije, nam je poleg 
pozdravnih besed podal nekaj usmeritev vlade v kme-
tijstvu, ki nikakor ni v dobrobit kmeta (novi davki, ki se 
pripravljajo). V imenu vseh prisotnih članic društev se 
je za prijetno druženje zahvalila ga. Vida predsednica 
DPŽ Lukovica.
Za konec nas je domača harmonika spodbudila k pesmi 
in plesu. S težavo smo morale zaključiti nepozaben dan 
ob razmišljanju »Kdaj se spet srečamo?«

Za DPŽ Moravče - Fani Cajhen

Miniature slovenskih kozolcev
Na letošnjem Kmečkem prazniku v Moravčah je Turistično 
društvo  Moravče aktivno sodelovalo s pripravo tematske 
razstave v dvorani Kulturnega doma v Moravčah. Predsta-
vili smo miniature slovenskih kozolcev, ki jih izdeluje 
naš član, Iztok Oblak z Goričice. Poudarek je bil seveda 
na domačih, moravških kozolcih.

V njegovi zbirki se nahajajo različni tipi kozolcev od kla-
sičnih toplarjev in poltoplarjev do povsem nevsakdanjih 
gorskih, vezanih, štiri krakih ter kozolcev, ki so značilni za 
posamezne slovenske pokrajine.  
Za izdelavo miniature srednje velikega kozolca porabi od 
150 do 200 ur. Z miniaturami poskuša  v spominu ohraniti 
pomemben del stavbne kulturne dediščine, ki ,žal, neza-
držno izginja s slovenskega podeželja. 

Anica Lebar, foto Iztok Oblak

Etno glasbena skupina Leseni rogisti iz Kresnic je 26. 6. 
2010 nastopila v evropskem mestu kulture 2010 - Pecs 
na Madžarskem, kamor sta jih povabila Lovska zveza in 
Ministrstvo za gozdove. Skupina je kot posebni gost na-
stopila na gala koncertu ob 1. mednarodnem tekmovanju 
skupin in posameznikov - lovskih rogistov.
Na tekmovanju je sodelovalo okrog 50 skupin lovskih 
rogistov iz cele Evrope, vrhunsko nabrušenih, predvsem 
tistih nemško govorečih. 
Posebno poglavje navdušenja vseh pa je bil nastop gostov, 
naših, slovenskih »Lesenih rogistov«, ki so ponovno nav-
dušili s svojevrstnim repertoarjem znanih melodij, kot npr. 
La Cucaracca, Moj očka, Borovo gostivanje itd. in s svojimi 
čudovitimi lesenimi rogovi, ki so nastali izpod rok Jožeta 
Setničarja, navdušilo obiskovalce. Na njihovo glasbo se je 
pod odrom zavrtelo kar nekaj parov.
Naslednji mednarodni nastop čaka lesene rogiste v Italiji, 
konec avgusta, na festvalu folklornih skupin v italijanski 
Gorici, kjer sodelujejo skupine z vseh kontinentov. To bo 
že njihovo drugo sodelovanje na tem festivalu.
Skupina je tudi drugače zelo aktivna in nastopa po celi 

Gostovanje »Lesenih rogistov« na Madžarskem

Sloveniji. Omeniti je potrebno tudi izid zgoščenke s 14 
skladbami. V priloženi zgibanki so leseni rogovi natančno 
opisani, za tuji trg pa je besedilo tudi prevedeno v angle-
ščino in nemščino. 
Upajmo, da bodo še veliko nastopali doma in tujini.

Štefka Setničar
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26.6.2010 - sobota zvečer. Bilo je po dnevu državnosti in 
ob nastopu šolskih počitnic, ko smo vsi hlastno razmišljali 
o počitku  in sprostitvi nekje daleč stran od vsakodnevnih 
obveznosti.
Uvod v prijetne dopustniške dni in eden najlepših večerov 
tega poletja pa se je zgodil doma, lučaj od naših domov.
Na koncert ob skrivnostni kresni noči nas je povabil Peški 
oktet, nam že nekaj časa poznan po lepem in ubranem 
petju. Tokrat so fantje medse povabili dekleta in prvič se 
nam je predstavil mešani pevski zbor Peški odmev. In res 
je čudovito odmevalo.
Nemalo smo bili presenečeni na izborom prizorišča do-
gajanja, saj  je bil koncert na prostem. Fantje so krepko 
pljunili v roke in ob pomoči podjetnika Francija Avblja ter s 
soglasjem lastnikov uredili opuščeni kamnolom. Naraščajoč 
mrak, učinkoviti scenski dodatki in diskretna osvetlitev so 
pričarali čudovit, pravljično lep prostor, ki deluje, kot da je 
bil narejen prav za tovrstne dogodke. Tako se je dolga leta 
pozabljen in opuščen kamnolom, o katerem bi stari ljudje 
imeli povedati veliko zanimivega, tega sobotnega večera 
prebudil kot speča lepotica.
Ker petje in kvalitete okteta že dobro poznamo in smo že 
prišli na dober okus, se morajo fantje zelo potruditi, da 
nas presenetijo. Pa jim je tudi tokrat uspelo. Skozi večer so 
nas popeljali s čudovitim izborom pesmi. V drugem delu 
so okrepljeni z ženskimi vokali kot Peški odmev dokončno 
presenetili. Kot gostje so nastopili Peter in Petra Pirnat ter  
Katja Kos. Tenorista Petra Pirnata je ob profesionalnem 
izvajanju pesmi na pianinu spremljala njegova soproga 
Petra in požela sta bučen aplavz. Mlada domačinka – pi-
anistka Katja Kos je ob izvajanju znanih skladb ustvarila 
romantično vzdušje, za kar ji je občinstvo namenilo bogat 

Naj odmeva!

aplavz. Skozi večer in dogajanje nas je popeljala povezo-
valka Bernarda Mal. Ob koncu so se pevci na svojevrsten 
način zahvalili vsem, ki so pripomogli k uspešni izvedbi 
koncerta in pripravi prostora. Zahvalili so se seveda tudi 
zborovodji Miru Capudru, ki je odlično opravil svoje delo. 
Za podporo so se zahvalili županu Martinu Rebolju, ki je 
pohvalil odlično izpeljan koncert in izrazil željo, da bi se 
na tem kraju še velikokrat srečali. 
Za konec je oktet presenetil še z nekaj lahkotnimi, poletnimi 
glasbenimi poslasticami…
Peški oktet in Peški odmev sta razveselila, presenetila, oča-
rala… O koncertu se je še kasneje veliko in z navdušenjem 
govorilo. Vsi, ki nam je lepa pesem draga, želimo pevcem 
in predvsem novoustanovljenemu Peškemu odmevu še veliko 
veselja in uspehov.
Naj še dolgo, dolgo odmeva …

Jelka Lalič, foto: Gabršek T.

Spust v Osoletovo jamo
Verjetno je malo znano, da imamo v naši občini Kongre-
sno dvorano. Ta dvorana ima kapnike in leži v Osoletovi 
jami, 70 m globoko. Jama je po globini enajsta v Sloveniji, 
dolga 378 m in raziskana do globine 260 m. Najlepši je 
njen zgornji del. 
Letos je bil spust v Osoletovo jamo 4. junija. V tem času 
že  leta prihajajo člani Jamarskega društva Domžale in 
popeljejo vse prijavljene obiskovalce v zanimiv jamski svet. 

Aleš Stražar, vodja jamarjev, daje napotke, kako varno dr-
seti po rovih, kako se spustiti in kako se na koncu povzpeti 
na površje. Vsakega obiskovalca opremi, naveže in spusti 
v globino pa tudi dvigne sam. Ko ga gledaš in poslušaš, 
vsa negotovost in strah izgineta. Čutiš, da si v zanesljivih 
in izkušenih rokah. Za spust sta potrebni še čelada in po-
sebna obleka. Med obiskovalci so navadno tudi ženske in 
večkrat otroci. Toda spusta ni brez budnega očesa jamar-
jev, ki varno spremljajo avanturo. Po ogledu jame so vsi, 
brez izjeme, navdušeni in zadovoljni z novimi izkušnjami. 
Tokrat si je jemo ogledal tudi župan Martin Rebolj.
Omeniti je potrebno, da na Osoletovi kmetiji dobite tudi 
malico. Prijazno in veselo vzdušje ter lep pogled v dolino, 
pripomore, da se obiskovalcem tudi po jamarskem podvigu 
ne mudi domov.

RV
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S šolo za šolo

Pogovor z ravnateljico Nušo Pohlin Scahwartzbartl

Za prehrano osnovnošolcev dobro poskrbljeno
Ob prihodu v šolo se ti, kar tako spontano, pojavijo spomini na tvojo. Samo, da je ta veliko lepše urejena. Vladata 
red in čistoča, manjka pa, zaradi počitnic seveda, živ žav otrok. Ravnateljica Nuša Pohlin Schwartzbartl si želi, da bi 
jo še posodobili.

Ga. ravnateljica, ali lahko za začetek naštejete nekaj 
značilnih številk?
Seveda. V novem šolskem letu bomo imeli 476 učencev, na 
podružnični šoli jih bo 56, v vrtcu bo 163 varovancev. Za 
nemoteno izvedbo programov bo poskrbelo 107 zaposlenih. 
Dve tretjini je strokovnih delavcev, tretjino pa predstavlja 
tehnični kader.
Kako ste pripravljeni na pričetek šolskega leta?
S pripravami programov smo pričeli že v drugi polovici 
maja. Za vrtec smo, ker smo pričakovali širitev, pripravili 
tudi ustrezno sistematizacijo delovnih mest. Na Vrhpoljah 
smo se morali pripraviti na večji obseg podaljšanega bi-
vanja. V juniju so nam veliko časa vzeli postopki za novo 
organizacijo prehrane.
Ali se je kaj bistvenega spremenilo?
Da. Sedaj imamo s strani države določene stroške. Za do-
poldansko malico je npr. določena enotna cena 0,80 evra, 
vendar pol evra subvencionira država, za tiste, ki izpolnju-
jejo predpisane kriterije glede dohodka na člana družine, je 
malica brezplačna. Pomembno je, da so starši pravočasno 
in pravilno zahtevali subvencije. S strani države predpisan 
in kompliciran obrazec so morali, ne glede na dohodkovni 
cenzus, izpolniti vsi starši. S tem je bilo kar nekaj težav. Po-
leg tega zagotavljamo še okoli 150 kosil in 30 popoldanskih 
malic. Pomembna prednost je, da imamo kuhinjo v šoli in 
se lahko zato veliko bolj racionalno organiziramo.
Tu se porajata še dve vprašanji. Kako je s hrano za 
tiste učence, ki imajo posebne potrebe in kako je 
poskrbljeno za to, da se hrana ne najde v smeteh, kot 
se baje pogosto dogaja na nekaterih srednjih šolah? 
Pod enakimi pogoji je poskrbljeno za vegetarijance in tiste, 
ki imajo predpisano dietno prehrano, kar se dogaja že v 
vrtcu in nato nadaljuje v šoli.
Hrano, ki ostaja, pripravimo na posebnem mestu in učenci 
jo lahko brezplačno vzamejo. Praktično ničesar ne zavr-
žemo.
Ali vas kaj še posebno teži? 
Dolgoročno bo treba poskrbeti za posodobitev učilnic. Ra-
zredi so polni. Rešitev nove podružnične šola na Vrhpoljah 
se odvija prepočasi. Enako velja za širitev vrtca. Prepri-
čana sem, da smo izgubili racionalno in predvsem hitro 
rešitev. Vlagamo ogromno truda in energije za relativno 
male korake. 
Kratkoročno me skrbi gibanje otrok v okolici šole. Veliko 
je »vozačev« in ni mogoče organizirati hkratnega prevoza 
za vse. Mnogo učencev zahaja v trgovine, kjer kupujejo 
neprimerno prehrano. Zdrave hrane je v šoli dovolj. Imamo 
sicer dežurne učitelje, ki nadzirajo dogajanje v okolici šole. 
Ograja okoli šole ni prava rešitev, saj želimo, da je šola vpe-
ta v prostor. Dandanes mnogo staršev nima dovolj denarja, 
imam pa vtis, da ga imajo otroci vedno. Pretiravanje po tej 
plati opažamo tudi na šolskih izletih. 
Pred kratkim smo odprli novo parkirišče, ki je tik ob šoli. 

Kljub temu si veliko staršev, ki pripeljejo otroke v vrtec ali 
šolo, ne vzame nekaj minutk, da bi otroka pospremili do 
njegovega »delovnega mesta«. Zavedam pa se, da je spre-
minjanje navad proces in se zadeve počasi le premikajo.
Kakšno pa je vaše sodelovanje z drugimi šolami in širše? 
Sodelujemo s šolami na področju bivše občine Domžale, 
precej intenzivno npr. z OŠ Janko Kersnik iz Brda.
Evropska sredstva koristimo preko programa Comenius. 
Gre za mednarodne aktivnosti, ki so povezane s preteklostjo 
našega kraja, našo kulturo in naravo. Sodelovali bomo s 
šolami iz Anglije, Poljske, Španije, Portugalske in Turčije. 
Pri prejšnjem projektu so sodelovali pretežno učenci zadnje 
triade, v sedanjem pa mlajši učenci. Stiki s tujci so poseben 
izziv in otroci radi sodelujejo.
Kako da je bila izbrana prav moravška šola?
Prepričana sem, da je ključ v preteklem sodelovanju. Gre za 
dokaj zahtevne projekte. Tudi po finančni plati so zadeve strogo 
predpisane in kontrolirane in poznam primere iz drugih držav, 
ki so sodelovanje prav zaradi tega izgubili. V preteklem projektu 
je šlo za 13 tisoč, letošnji pa prinaša 20 tisoč evrov. To omogoča 
tudi določeno mobilnost, smo pa pri porabi izredno racionalni 
in pogosto primaknemo še kaj od svojega.
Ali so vaši učenci uspešni tudi na različnih 
tekmovanjih izven šole?
Udeležujemo se pretežno vseh tekmovanj, ki jih pripravlja 
Zavod za šolstvo oziroma Ministrstvo za šolstvo in Zavod 
za šport Domžale. Vsem učencem, ki so pripravljeni vložiti 
dodaten trud, z veseljem pomagamo. Seveda pa morajo in-
teres pokazati predvsem otroci. Želja staršev ali učiteljev ne 
zadostuje. Smo dokaj uspešni pri naravoslovnih predmetih. 
Pri fiziki so npr. naši učenci že peto leto zapored osvojili 
zlato Stefanovo priznanje.
Naši učenci so aktivni v vrsti športnih panog. Včasih je sicer 
športni uspeh obratno sorazmeren učnemu uspehu, res pa je, 
da imamo vedno več takih, ki so uspešni na obeh področjih.
Poseben problem so stroški prevozov na tekmovanja. Pred-
pisi so strogi in mentor lahko pelje učenca na tekmovanje le 
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s soglasjem staršev ob velikem osebnem tveganju, sicer pa 
je treba prevoz organizirati in plačati. Praktično ves denar 
za šport porabimo za prevoze.
Kako ocenjujete stike s starši in lokalno oblastjo? 
Gre za Svet staršev, ki je posvetovalni organ in Svet šole, ki je 
organ odločanja, v katerem so tudi predstavniki staršev.
S prvim odlično sodelujemo. Za razliko od mnogih, kjer 
starši zasledujejo predvsem koristi svojih lastnih otrok, pri 
nas vidijo splošne probleme in zastopajo strateške odločitve. 
Skupaj smo izpeljali nekaj zanimivih projektov, ki so prinesli 
tudi konkretne rezultate v korist šole.
Z drugim se sestajamo nekoliko redkeje. Temeljito pregle-
duje naše odločitve in za njih zahteva podrobne utemelji-
tve. Sodelovanje ocenjujem kot korektno, tudi z lokalno 
skupnostjo. 
Novica, da je 66 otrok ostalo pred vrati vrtca je skrb 
vzbujajoča. Kakšno rešitev predlagate staršem?
Naj poudarim, da globoko razumem stisko staršev. Pripravi-
li smo nekatere rešitve, ki bi omogočile dokaj racionalno in 
predvsem hitro rešitev, vendar v občinskem svetu ni dobila 
dovolj podpore. V občini se letno rodi 60 do 70 otrok. Raz-
vidno je, da gre za »domačo« nataliteto in ne za posledice 
migracij, te doprinesejo še dodatne potrebe. Vsako leto gre 
iz vrtca v šolo okoli 35 otrok in jasno je, da rabimo dodatne 
kapacitete. Sicer pa se skupaj s Svetom staršem pripravljamo 
podrobnejšo demografsko analizo našega okolja.
Kaj menite o subvencijah za otroke, ki niso bili 
sprejeti v vrtec in imajo sklenjeno pogodbo z 
registriranimi varuhi?
Podpiram samozaposlitve, ki bi reševale tudi problem zaposle-
nosti. Na tak način bi morda lahko začasno premostili težave, 
ki jih imamo pri sprejemanju otrok. Toda, da bi staršem dajali 
denar za to, da bi jemali otroke iz vrtca, je popolnoma zgrešeno 
in tudi v nasprotju s konvencijo o otrokovih pravicah. Vrtec 
pomeni del blagostanja otrok in je zagotovo najboljša rešitev, 
se pa strinjam, da morajo imeti starši možnost izbire.
Nekateri menijo, da sta tesno povezana vrtec in šola, kot 
velja pri nas, lahko breme, saj gre za dve različni popula-
ciji. Sama sem prepričana, da gre za dobro kombinacijo. 
Na tak način bolje spremljamo kompleten spekter vzgoje 
in izobraževanja in zagotavljamo možnost celostne vzgoje. 
Včasih je potrebno kadrovsko usklajevanje, toda na splošno 
lahko skupaj naredimo več kot vsak posebej. 
Kaj vas čaka v prihajajočem letu?
Usmerili se bomo, poleg temeljitega izvajanja predpisanega 
programa seveda, na funkcionalno pismenost in spoštovanje 
kot vrednoto, v vrtcu na samostojnost in spoštovanje. Poleg 
tega pa naj opozorim še na dve dodatni stvari: učenje učenja 
in mediacijo. Pri slednji gre uravnavanje medsebojnih odno-
sov, reševanje sporov, učenju mediacijskih tehnik za vsakogar, 
ki dela z ljudmi in sporazumevanje o tem, ali se sploh razume-
mo. Potrudili se bomo, da bodo učenci dosegali predpisane 
standarde. V programu ostajata eko in zdrava šola in vrtec. 
Še naprej želimo ostati dobra in varna šola in vrtec. 
Kako ocenjujete uspešnost šole? 
Eden izmed kriterijev so nacionalni preizkusi znanja. Tu dose-
gamo povprečne in celo nadpovprečne rezultate. Je pa še veliko 
drugih kriterijev: uspehi na tekmovanjih iz znanja in športa, 
pa analiza udejanjanja vzgojnega načrta in vzgojnih ukrepov. 
Osebno spremljam število popravnih izpitov in število učencev, 
ki razred ponavljajo. Delam meritve uspešnosti znotraj ene 

generacije in primerjam različne generacije med seboj. Seveda 
je dober kazalec uspešnost naših učencev po tem, ko našo šolo 
zapustijo. Eden izmed naših poglavitnih ciljev je, da mlade 
pripravimo na soočenje z novimi in večjimi izzivi.

Cenim moravške otroke, veselim se njihovih uspehov, bolijo 
me njihove bolečine. Veliko stikov imam z učenci, ki imajo 
učne ali vedenjske težave. Reševanje le-teh je zahteven 
proces.

Edo Veselko

4. nogometni turnir Cegunca 
2010 

Kot vsako leto je tudi letos v juliju potekal, sedaj že 
tradicionalni, nogometni turnir za pokal Krašc. Trije 
turnirji so potekali na travniku ob Rači. Zaradi dobrega 
sodelovanja med društvom Krajanov Tuštanj in gasilci 
se je turnir preselil na novo igrišče krajanov Tuštanj.
Organizator turnirja ne mora vplivati na vreme, lahko 
pa na vzdušje, zato je turnir je potekal v prijetnem 
vzdušju, ki je na trenutke motil dež.
Nastopilo je 8 ekip, ki so igrale po turnirskem siste-
mu.
Največ znanja je pokazalo moštvo Californija, ki je 
osvojilo 1. mesto, druga je bila ekipa 
Avtoprevozništvo Eržen in tretja  Avto A 1.
Zahvaljujem se vsem, ki ste mi pri organizacija turnirja 
pomagali. Posebna zahvala gre Društvu krajanov Tu-
štanj, gasilcem PGD Krašce, Ozvočenju Prelovšek in 
vsem  sponzorjem. 

Rok Cerar

Jubilanti v občini Moravče
V juliju in avgustu v naši občini letos ni visokih jubilejev. Z 
veseljem pa objavljamo fotografijo obiska župana pri naj-
starejši občanki, Rožič Angeli iz Goričice 6, ki je 15. avgusta 
praznovala svoj sedemindevetdeseti rojstni dan. 

Župan Martin Rebolj, prav tako tudi iz našega uredništva, 
želimo slavljenki vse najboljše, predvsem pa zdravja in 
dobrega počutja!
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se z njim borili v 4-letni vojni. Zveličavni Stalinizem so jim 
predpostavljeni pri političnih urah ubijali v glavo in nemogo-
če je bilo tem borcem čez noč spremeniti mišljenje, kar je od 
njih zahteval Tito. Prevzgoja in mučenje na Golem otoku in 
ostalih zaporih. Ali naj bi zato bil Tito, kot piše Ravnikar res 
pomembna osebnost.
Podžupan Ravnikar bi moral kot član ZB delovati spravljivo 
in ne pa razdiralno, da bi ljudje lahko v miru živeli.
Predlagam, naj pri mladih članih ZB namesto hujskaštva 
organizira skupine, ki bodo poskrbele, da bodo partizanski 
grobovi in spomeniki oskrbovani skozi celo leto. Tako pa za 
partizanske grobove skrbimo »ne borci«, ki nam ni vseeno, da 
na njih raste plevel in koprive.

Pustotnik Slavka

Premislek ob izteku starega in pričakovanju novega 
(mandata)
Izteka se obdobje štiriletnega dela aktualne programske ko-
alicije v občini. Prišel je čas, ko je potrebno potegniti črto 
pod svojim delom in občanom pošteno povedati tudi tisto, kar 
kljub obljubam ni bilo narejenega. Pri vsem tem pa pošteno 
priznati, ni nam uspelo, ne pa za to iskati in s prsti kazati na 
potencialne krivce. Že nekaj časa je jasno, da je prišlo tudi do 
razkola koalicije, menda zaradi svojeglavosti župana, predvsem 
pa zaradi spoznanja, da ključni projekti v tem mandatu ne bodo 
realizirani. Situacija je podobna kot pri zakonskem paru, ki 
je spoznal, da nimata več skupnih, stičnih točk in se odločil 
za ločitev. Namesto, da bi se odločila za sporazumno ločitev, 
pravico in zadoščenja drug drugemu dokazujeta na sodišču. 
Zato je tudi v tem trenutku nemogoče sprejeti odločitve, po-
membne za nadaljnji razvoj občine. Sedaj je tudi že jasno, da 
projekt doma starejših v tem mandatu ne bo pridobil veljav-
nega gradbenega dovoljenja, prav tako se tudi ne bo pričela 
izgradnja knjižnice in s tem povezano tudi ne nova trgovina. 
Nerešena ostaja tudi problematika za zagotovitev zadostnih 
mest za sprejem otrok v vrtec, saj trenutno čaka za sprejem v 
vrtec kar 66 otrok.
Verjamem in vem, da bo župan, kot tolikokrat do sedaj, za-
gotavljal, da je občina tik pred tem, da se omenjeni projekti 

Nogometaši NK Termit Moravče 
pričeli nogometno sezono 2010/2011

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

PISMO
Sprašujem se, ko prebiram članke podžupana Staneta Ravni-
karja ali je njegova naloga, da kot občinski funkcionar plačan 
iz Občinskega proračuna sramoti in žali del moravških obča-
nov, ki se med NOV niso strinjali s komunizmom.
Čudim se, da se nihče od pobitih svojcev ne oglasi in mirno 
prenašajo sramotenja, čeprav je znano, da so bili nekateri 
pobiti žrtve komunističnega nasilja. 
Čeprav se je Ravnikar rodil več kot 10 let po koncu vojne, po 
65 letih še kar naprej zmerja še živeče občane in pokojnike z 
vzdevki: okupatorjevi plačanci, domači izdajalci, kolaboranti 
ipd.. Ravnikar to počne zavestno samo zaradi političnih in 
materialnih koristi, ki mu jih v tem mandatu omogoča župan 
Rebolj.
Vse spoštovanje in čast tistim partizanom, ki so prijeli za orožje 
zato, da so pregnali okupatorja in nam priborili svobodo.
So pa danes odkrita zgodovinska dejstva, ki razkrivajo vzrok, 
zakaj je prišlo v teku NOB do razkola v Slovenskem narodu in 
zakaj je nastalo domobranstvo, ki ga on tako zločinsko obsoja. 
Večina slovenskega naroda je podpirala OF. Kmalu za tem 
se je vmešala KP, ki je izrinila OF in prevzela vodenje boja z 
namenom, da prevzame oblast. 
Komunistična revolucija med NOB je imela za cilj uničiti vero 
in cerkev, zato je nastala še revolucija in bratomorna vojna. 
Moramo razumeti, da je globoko vernim kristjanom pomenila 
vera in cerkev nekaj svetega, zato niso mogli sprejeti komuniz-
ma, ki vere ne priznava. 
Gospod podžupan Ravnikar zakaj je bilo do današnjih dni 
zamolčanih 600 morišč in drugih hudodelstev?
Zakaj so imeli ti partizanski krvniki po vojni tako hude stiske, 
da jih je pekoča vest pripeljala do tega, da so si sami vzeli 
življenje?
Kaj vse so prestali po letu 1948 Titovi borci in prijatelji, ki so 

mlajših dečkov, ki se bodo pomerili z ekipo  MNC Vrhnika.
Ponovno vabimo vse mlade nogometne navdušence od 6. leta 
starosti dalje k vpisu v naš nogometni klub. Vse podrobnejše 
informacije lahko dobite tudi na naši spletni strani www.nkter-
mit.si ali na tel. številkah 031 682 768, 070 701 404 in 041 
349 395.

B.B.

Po dobrih dosežkih naših selekcij domačega nogometnega kluba 
v minuli nogometni sezoni 09/10, si lahko v prihajajočih tekmo-
vanjih MNZ lige 2010/2011 obetamo še več dobrih rezultatov. 
Predvsem naši najmlajši so z svojimi nastopi lepo presenečali in 
marsikateri  se bo razvil v dobrega nogometaša.
Tudi z rezultati naših članov, ki so v minuli sezoni nastopili v 4. 
Regionalni MNZ ligi in so zasedli sredino lestvice, smo lahko 
zadovoljni. Članska ekipa je letos deležna tudi nekaj okrepitev, 
ki bodo pripomogli k še boljšim rezultatom. 
Kadeti in mladinci bodo, skupaj z igralci iz NK Dob, poskušali 
izboljšati rezultat pretekle sezone. Ekipi sta sposobni preseči 
rezultate pretekle sezone.
Tudi veterani ne mirujejo in se že krepko pripravljajo na priha-
jajočo sezono.
Naša članska ekipa pa je že odigrala nekaj prijateljskih tekem. 
Srečali so se  z Vranskim, Lescami, Radomljami, Zagorjem, Med-
vodami, itd.  Kot gosti pri NK Jezero iz Medvod so odigrali prvo 
prvenstveno srečanje.
28.8.2010 pa vas vabimo v moravški športni park na 2. prven-
stveno člansko tekmo proti ekipi NK Kolpa in prvo srečanje naših 
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Osmrtnice

MALI OGLAS

ZAHVALA
ob smrti naše drage mami, 

ki nas je zapustila v 64. letu starosti

IVANKE ČRV 
rojene BRODAR iz Zg. Dobrave pri Moravčah

(31.07.1946-15.07.2010)
se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem za 
pomoč, darovano cvetje in sveče. Posebna zahvala tudi medicinskim sestram, 

pevcem in pogrebni službi.

 Hvala vsem, ki ste jo pospremili v njen prerani grob.

Vsi njeni

Srce tvoje več ne bije 
bolečine hude ne trpiš, 
nam pa žalost srca trga, 
solza lije iz oči. 
Dom je prazen in otožen, 
ker te več med nami ni. 

ZAHVALA
V 89. letu starosti nas je zapustila naša draga sestra, 

teta in svakinja

IVANKA OREHEK 
Frajerjeva Ivanka iz Stegen

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znan-
cem za izrečena sožalja, podarjene sveče in svete maše. Posebna zahvala 
gre uslužbencem Enote za gerontopsihiatrijo za oskrbo v zadnjih dneh in 
župniku Ivanu Povšnarju za lepo opravljen pogrebni obred. Hvala tudi 

pogrebni službi Vrbančič.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Težko je bilo trpljenje,
ki nosila si ga vse življenje.
Odšla si v družbo svetlih zvezd,
zdaj za tabo ostal spomin bo zvest.

pričnejo z gradnjo in da pri tem sedaj ni nikakršnih ovir. Vem 
tudi, da bodo to le, kot tolikokrat do sedaj, le prazne obljube 
in zavajanje občanov. Seveda, pa bo pri tem zamolčal dejstvo, 
da je glavni krivec za vse neizpolnjene projekte prav on, s svojo 
nesposobnostjo iskanja in doseganja kompromisov, z zavero-
vanostjo, da ima prav le on. Namesto, da bi občane z dobrimi 
nameni povezoval in združeval, jih je marsikje medsebojno sprl 
in s tem povzročil razdor in prepir. Na vsa ta dejstva, sem v 
svojih prispevkih večkrat opozarjal, na žalost, pa se je izkazalo, 
da sem imel prav. Moji nasprotniki so mi očitali, da znam le 
kritizirati. Škoda, da jih niso dobro prebrali in razumeli, pred-
vsem pa upoštevali, saj sicer nebi bili v tej situaciji, kot smo ji 
priča sedaj. Zaradi vsega omenjenega, sem se po temeljitem 
razmisleku odločil, da na jesenskih volitvah kandidiram za 
župana občine Moravče. Moram priznati, da odločitev ni bila 
lahka, saj je ostalo veliko nedokončanega dela. Predvsem pa 
moram poudariti, da bom v občini uveljavil nove vrednote, 
katere bodo temeljile na združevanju in motivaciji občanov 
za boljšo, bolj prijazno občino, spoštovanju posameznika, ne 
glede na njegovo versko ali politično opredelitev.

Miran Cerar, predsednik OO ZARES Moravče

MORAVČE - ZGORNJA JAVORŠČICA
Vikend - izjemno lep, popolnoma opremljen, centralna 
kurjava, telefon... Bivalne površine 75m2, na parceli 
468m2. Velik dovoz, kozolec. Cena po dogovoru. tel.: 
031/438-510

ZAHVALA
V 75. letu nas je zapustila naša draga mama, stara 

mama, sestra, teta in tašča

IVANKA VIDERGAR 
roj. Urbanija, iz Češnjic pri Moravčah 2
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znan-

cem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in svete maše.

Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Zaprla trudne si oči,
a vekomaj ne bomo spali,
bo prišel čas, ko bomo vstali
in združili se vsi,
na svidenje nad zvezdami.

V SPOMIN
22. julija je minilo žalostno leto, od kar nas je zapustil 

dobri mož in ati

JANEZ STREHAR 
iz Gore pri Pečah

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem 
preranem grobu in mu prižigate sveče.

Vsi njegovi

Bil si skromen in pošten,
življenje težko si imel,
vsakomur le dobro si želel.
Doma velika je praznina,
a v srcu bridka bolečina.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega moža, 

očeta in starega očeta

FELIKSA SREČKA KRULCA
iz iz Krašc 19

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem in krajanom, 
ki ste nam v težkih trenutkih pomagali, izrekli besede tolažbe, pisno ali ustno 
izrazili sožalje, darovali prispevke, cvetje, sveče in maše. Posebna zahvala tudi 
Prostovoljnemu gasilskemu društvu Krašce za organizacijo gasilskega pogreba, 

govor, darovano cvetje in spremstvo na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče, 
ni več tvojega smehljaja,
le delo tvojih rok ostaja.

V SPOMIN
Prvega avgusta je minilo pet let, od kar si nas 

nepričakovano zapustila naša draga

MARJANA ZABURNIČ 
iz Moravč, Cesta na Grmače 8

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, ji prižigate svečke, 
molite zanjo in se je spominjate.

Vsi njeni

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas,
bolečina in samota sta pri nas.
Zato pot nas vodi tja,
kjer sredi tišine spiš,
a v naših srcih ti živiš.

ZAHVALA
V 86. letu starosti je umrla draga žena in teta

PAVLA KOKALJ ZUPANČIČ 
rojena Koci, iz Zgornjega Prekra 3

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem, ki ste se v petek, 2.julija 2010 po-
slovili od nje, podarili cvetje in sveče, darovali za svete 
maše, cerkev ter izrekli sožalje. Posebna zahvala sovaščanom, ki ste jo nesli 
k poslednjemu počitku, govorcema  za poslovilne besede ter praporščakom. 
Zahvala gospodu župniku za lepo opravljen pogrebni obred s sveto mašo, 

pogrebnemu podjetju Vrbančič ter pevcem za lepo petje. 

Mož Voranc in nečaki z družinami

19avgust 2010



Oglasi

Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo

NOGOMETNI KLUB 
TERMIT MORAVČE

VABI K VPISU VSE
NOGOMETNE NAVDUŠENCE

OD 6. leta DALJE
PRIJAVE IN INFORMACIJE PO 

TELEFONU : 041 349 395, 
031 682 768  IN 070 701 404 .

IN NA NAŠI SPLETNI STRANI
www.nktermit.si

VABLJENI VSI LJUBITELJI NOGOMETA.  
NK TERMIT-MORAVČE

20 Novice iz Moravške doline


